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Folketingets Finansudvalg 
Christiansborg 

30. januar 2019 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 279 (Alm. del) af 2. januar 
2019  

Spørgsmål 

Vil ministeren vurdere, hvor stor en andel af de virksomheder, som får gavn af 
den lavere bo- og gaveafgift, der udgøres af små og mellemstore virksomheder, 
hvis det antages at følge fordelingen af SMV'er blandt alle virksomheder? 
 

Svar 

Det har desværre ikke vist sig muligt at færdiggøre besvarelsen indenfor fristen. 
Den endelige besvarelse vil forelægge hurtigst muligt. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Kristian Jensen 
Finansminister 
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